
                                      
 

 

2012-11-09 

 Rune Fransén 

 

Till Karl-Gustaf Eklund 

 

Hej Kåge. 

 

Detta mail från Stellan Hamrin tycker jag att vi ska kommunicera ut till våra föreningar. Vad tycker Du? 

Det är mycket litet antal svanungar vi sett i år. Kan man finna orsaken är det naturligtvis värdefullt. En 

lite udda kustmiljöfråga men nog så relevant. 

Kan Du skicka ett svar till Stellan? 

Hälsningar Rune 

 

 

-------- Ursprungligt meddelande -------- 

Ämne: Torsås kustmiljögrupp Kontakt: 

Datum: Fri, 9 Nov 2012 15:54:01 +0000 

Från: WordPress <jblomman@telia.com> 

Svar till: jblomman@telia.com  

Till: rune.fransen@telia.com  

 

Till: Rune Fransén 

 

Namn 

Stellan F. 

 

E-post 

Hamrin 

 

Telefon 

0705 448425 

 

Meddelande 

Hej 

Jag följer upp reproduktionen hos knölsvan som möjligen inte 

fungerar som den ska (jmf älgarna på Öland). Vore intressant att 

få veta hur många svanungar (bruna svanar) ni ser längs er kust - 

gärna i förhållande till totala antalet knölsvan. Inre delen av 

Timmwenabbenviken har runt 30 svanar och 0 ungar. 20 ungar dog inom 2 

veckor. 

 

Akismet Spam Check: passed 

Skickat från (ip adress): 109.58.211.21 

(109.58.211.21.bredband.tre.se) 

Datum/Tid: 9 november, 2012 03:54 

Kommer från (referer): http://www.kustmiljogruppen.org/kontakta-oss/ 

Använder (user agent): Mozilla/5.0 (Macintosh; Intel Mac OS X 10_7_4) 

AppleWebKit/536.25 (KHTML, like Gecko) Version/6.0 Safari/536.25 
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